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12 września 2017

O poprawę warunków sprzedaży na targowiskach

Marszałek województwa świętokrzyskiego Adam Jarubas podpisał w Ostrowcu
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Świętokrzyskim umowy na modernizację istniejących targowisk oraz budowę jednego od
podstaw. 6,2 mln zł z Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich trafi do siedmiu gmin w
województwie.

 

Krótsza droga do klienta

– Tworzymy warunki do tego, by poprawić warunki sprzedaży dostawców żywności, by
zbliżyć się bardziej do klienta – powiedział podczas spotkania z gospodarzami gmin
marszałek Adam Jarubas. –  Ciągle dużym problemem jest to, że  w obrocie towarów od
producenta do konsumenta wiele jest ogniw pośrednich W tym przypadku skracamy tę
drogę, tym samym dając możliwość autoryzowanego zaoferowania produktów. Mamy
nadzieję, że powstaną więzy, ludzie będą kupować bezpośrednio od producenta. To daje im
gwarancję, że kupują produkt zdrowy, ekologiczny. Nie dajemy przez to pieniędzy
zagranicznym sieciom handlowym, a zostają one u nas.

Adam Jarubas przypomniał, że w poprzedniej edycji PROW też realizowano podobne
projekty. – Cieszę się, że Ostrowiec zdecydował się wejść w ten program – podkreślił
 marszałek. – Tu jest największa możliwość dotarcia do wielu odbiorców. Na wsi często ta
sprzedaż nie jest tak atrakcyjna, chociaż targowiska też są tam bardzo dobrze
przygotowane. Gwarantują możliwość sprzedaży i kupna produktów w bardzo godnych,
przyzwoitych warunkach.  

Gospodarz spotkania, prezydent Ostrowca Jarosław Górczyński przywitał wszystkich gości
i stwierdził, że to kolejny ważny dzień dla mieszkańców. Każdy włodarzy stara się na swoim
terenie zrobić wszystko, by poprawić warunki funkcjonowania lokalnej społeczności.  –
Dzisiaj podpisujemy umowy na współfinansowanie naszych targowisk dzięki rozsądnemu
programowi, który realizuje Urząd Marszałkowski – stwierdził prezydent. – Nasze
targowiska należą do największych w województwie, możemy pochwalić się rekordową
frekwencją. Mamy około tysiąca podmiotów gospodarczych, małych firm, często 1-
osobowych. W weekend odwiedza nas kilkanaście tysięcy osób nie tylko z naszego powiatu,
ale też z opatowskiego, lipskiego. To świetna promocja naszych lokalnych produktów.
Targowisko to nie tylko miejsce sprzedaży, ale też miejsce spotkań naszych mieszkańców.
Koszt prac to 2,4 mln zł, otrzymujemy bez złotówki milion złotych dofinansowania.    
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Postulaty mieszkańców 

Podobną kwotę dofinansowania otrzymują kolejne gminy. Na 2-hektarowym terenie w
Klimontowie powstanie jedna większa wiata do handlu płodami ekologicznymi, jedna
przejściowa, wydłużona. Teren zostanie utwardzony. – Prace rozpoczynamy jeszcze w tym
roku  – zapewnił wójt Klimontowa Marek Goździewski. – Zamierzamy je zakończyć do
jesieni przyszłego roku. Do rozliczenia dojdzie po pół roku. Handel odbywa się u nas raz w
tygodniu. W tej chwili mamy uruchomiony ryneczek klimontowski, handel starociami.        

Inwestycja w Rudkach, gmina Nowa Słupia, od wielu lat była postulatem mieszkańców.
Samorząd chce olbrzymi teren uporządkować i przystosować do handlu za około 2 mln zł.
Czas realizacji do końca przyszłego roku. Podobne nakłady finansowe będą przeznaczone na
modernizację targowisk w Łopusznie, Skalbmierzu.

Z kolei w Zawichoście zagospodarowany zostanie niewielki plac o powierzchni 30 arów w
centrum miasta. – Podpisaliśmy umowę na ponad 273 tys. zł, całość będzie kosztować
 ponad 400 tysięcy – wyjaśnia burmistrz Zawichostu, Andrzej Wzorek. – Plac w całości
zostanie utwardzony, powstaną nowe wiaty, sanitariaty. Projekt zrealizujemy do wiosny
przyszłego roku. To usprawni handel w gminie, poprawi się estetyka miasta. 

Nowa targowica powstanie w Iwaniskach na byłym placu buraczanym. – Otrzymujemy milion
złotych dofinansowania, drugi milion będzie pochodził z budżetu gminy – powiedział wójt
Marek Staniek. – Powstanie pawilon handlowy z zapleczem gastronomicznym, stoiska
handlowe, będzie 60 miejsc parkingowych.
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